
Zápisnica z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Ivanovce konaného 

dňa 24. Marca  2015 o 17.00 hodine v zasadačke Obecného úradu 

v Ivanovciach 

 
 

Prítomní: starostka obce         - Bc. Mária Hládeková 

                poslanci                    - podľa prezenčnej listiny 
 

 

Zapisovateľka:  Dagmar Fabianová 

Overovatelia :   Dušan Vojt 

                          Vladimír Čaňo 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení  

3. Žiadosť o odkúpenie pozemku Ivana Fabianová parc.č. 161/3 

4. Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a.v. na Slovensku Adamovské Kochanovce- žiadosť 

o finančný príspevok 

5. Žiadosť o schválenie nového stavebného obvodu – Ing. Peter Mezej a Pavla Kadlečíková 

6. Prerokovanie vstupu do (MAS)-Miestnej akčnej skupiny- eurofondy 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

1. Pani starostka obce privítala všetkých  poslancov OZ na riadnom zasadnutí obecného    

    zastupiteľstva, konštatovala, že je prítomných 7  poslancov, teda OZ je  plne uznášania schopné.   

 

2.  Pani starostka  previedla kontrolu plnenia uznesení zasadnutia obecného zastupiteľstva zo 

dňa  27.01.2015  a zároveň konštatovala, že všetky uznesenia boli splnené. 

Poslanci  OZ uvedenú správu berú na vedomie uz.č.27//2015 OZ 

 

ZA: 7  (Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo, Mgr. Juraj Gago, Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, 

Elena Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

3. Žiadosť o odkúpenie pozemku parc.č.161/2 

Pani starostka predložila prítomným poslancom žiadosť p. Ivany Fabiánovej o odkúpenie 

pozemku parc.č.161/3 vo  výmere 89 m² vo  vlastníctve obce Ivanovce za účelom rozšírenia 

susedného pozemku, kde by vznikla parcela na výstavbu rod. domu. Zároveň  pani starostka 

prítomným poslancom predložila vypracovaný znalecký posudok k predmetnej parcele 

vypracovaný znalcom Ing. Jánom Brenišinom,znalecký posudok č.26/2015 zo dňa 12.03.2015, 

ktorého všeobecná cena pozemku je 1 220,-€ , t.j.13,71€/m
2
.  

Uznesenie č.28/2015-OZ 

 Obecné zastupiteľstvo v Ivanovciach v súlade s § 9 ods.2, písm. a) zákona č.138/1991 Zb. o 

majetku obcí v platnom znení   s ch v a ľ u j e 

Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce  priamym predajom podľa § 9a 

ods. 1,písm.c)  zákona č.138/1991 Zb.o majetku obcí v platnom znení a to : 



Pozemok par.č.161/3 v k.ú.obce Ivanovce , vo výmere 89 m
2
, zastavané plochy a nádvoria 

,zapísaného na liste vlastníctva č.1 na Okresnom úrade Trenčín, odbor katastra  vo 

vlastníctve obce v podiele 1/1-ina pre žiadateľku Ivanu Fabiánovu, bytom Ivanovce 106 za 

účelom rozšírenia susednej parcely , ktorá je ich vlastníctvom na výstavby  rod.domu  za 

cenu stanovenú znaleckým posudkom 1 220,-€. 

 

Obec Ivanovce má na základe uznesenia č.28/2015, zo dňa 24.3.2015 zámer predať 

nasledovný pozemok vo vlastníctve obce priamym predajom v zmysle § 

9a,ods.1,písm.c),par.č.161/3 ,zastavané plochy a nádvoria ,vo výmere 89 m2,zapísanej na LV 

č.l, vlastník obec Ivanovce v 1/1-ine za cenu 1 220,-€ určenú znaleckým posudkom č.26/2015 

zo dňa 12.03.2015,vypracovaný znalcom Ing.  Jánom Brenišinom. 

 

Odôvodnenie: 

Jedná sa o pozemok malej výmery, ktorý obec neplánuje využiť na investičný účel. 

 

ZA: 7  (Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo, Mgr. Juraj Gago, Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, 

Elena Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

 

4. Žiadosť o finančný príspevok- Evanjelický cirkevný zbor Adamovské Kochanovce 
 
Poslanci OZ pani starostke navrhli  prerokovanie uvedenej žiadosti presunúť na ďalšie zasadnutie OZ . 

  

 

5. Žiadosť o schválenie  nového stavebného obvodu Ing. Peter Mezej a Pavla Kadlečíková 

 

Pani  starostka predložila  prítomným poslancom žiadosť p. Petra Mezeja a p. Pavly Kadlečíkovej 

o schválenie nového stavebného obvodu v záhradách , ktoré vlastnia  za rodinnými domami, ktoré 

chcú predať. Poslanci obecného zastupiteľstva uvedenú žiadosť prerokovali a konštatujú, že je 

potrebné odborné stanovisko, ako  a kde budú pozemky napojené na siete, či miestna komunikácia 

vyhovuje ako prístupová komunikácia k ďalším pozemkom, nakoľko sa jedná o pozemok 

o rozlohe 2000m2, či tam bude jeden alebo aj viac domov, ak viac , ako bude riešená prístupová 

komunikácia k ďalším pozemkom, kto ju vybuduje .Teda územie je potrebne  odborne posúdiť po 

stavebnej stránke a projekčne  pripraviť na náklady predávajúcich. Pri jeho príprave 

spolupracovať s obcou a komisiou výstavby. Poslanci uvedenú  žiadosť uznesením č.29 /2015 OZ 

berú na vedomie. 

 

ZA: 7  (Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo, Mgr. Juraj Gago, Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, 

Elena Ondrejičková , Dušan Vojt) 

PROTI : 0 

ZDRŽALI SA :0 

NEHLASOVALI: 0 

 

 

 6. Prerokovanie vstupu do (MAS)- Miestnej akčnej skupiny- eurofondy 

Pani starostka oboznámila poslancov s možnosťami čerpania finančných zdrojov z rozvojových 

programov  pre obce  -eurofondov. Ďalej uviedla, že ďalšou možnosťou je čerpanie finančných 



zdrojov cez  MAS – Miestne akčné skupiny- združenia obcí, podnikateľov a rôznych iných 

združení pôsobiacich v obciach.  MAS   musí mať najmenej  10000 obyvateľov   a musí tvoriť 

jeden celok. Ďalej informovala, že k tejto MAS sa stretli starostovia obcí Bošáckej doliny a obce 

od Štvrtka až po Drietomu a rozhodli sa vytvoriť MAS pokiaľ  obecné zastupiteľstva tento zámer 

uvedených obcí podporia . Poslanci obce Ivanovce  vstup obce  do vytvorenej MAS schvaľuje 

a zároveň aj príspevok 0,40€ na obyvateľa ročne na pokrytie výdavkov spojených s vytvorením 

a registráciou  MAS.  Poslanci OZ  vstup do MAS  v počte 7 poslancov schvaľujú uznesením č. 

30/ /2015 OZ. 

ZA: 7 (Vladimír Breznický, Vladimír Čaňo,  Mgr. Juraj Gago, Jaroslav Kuchta, Miroslav Kudla, 

Elena Ondrejičková, Dušan Vojt) 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Nehlasovali:0 

Rôzne: 

6a.Pani starostka informovala prítomných o prácach na odkanalizovaní obce zároveň uviedla, že 

doterajšie práce sú prevedené k celkovej spokojnosti a termín napojenia na kanalizáciu je zatiaľ 

stanovený na koniec tohto roka. Poslanci OZ uvedenú informáciu berú na vedomie uznesením č. 

31/2015 OZ 

6b.Pani starostka informovala poslancov, že dňa 25.03.2015 sa uskutoční v našej obci stretnutie 

občanov s podpredsedom vlády a ministrom vnútra SR p. Róbertom Kaliňákom, ktorý príde 

odovzdať DHZO  nové hasičské vozidlo. Poslanci uvedenú informáciu berú na vedomie 

uznesením č.32/2015 OZ. 

6c.Poslanec obecného zastupiteľstva Miroslav Kudla požiadal o vysvetlenie ,ako je riešený odtok 

odpadovej vody z ČOV v Ivanovciach. Pani starostka odpovedala , že je to otázka na odborníkov 

a povedala, že zabezpečí stretnutie so zástupcami TVaK  ohľadom tejto otázky ako aj riešenia 

kanalizácie na Hornom konci za potokom. Uviedla, že zvolá pracovné rokovania OZ  s čím 

poslanci OZ súhlasili. 

6d.Pani starostka informovala obecné zastupiteľstvo koľko odpadu bolo v našej obci 

vyprodukované a vytriedené za roky 2012 až 2014. Ďalej uviedla, že je potrebné naďalej tejto 

problematike venovať pozornosť a nabádať spoluobčanov k triedeniu odpadu, aby nedochádzalo 

k navýšeniu komunálneho odpadu a tým aj k navýšeniu poplatkov za jeho vývoz. Pán poslanec 

Juraj Gago dal návrh na možnosť vytlačenia letáčikov pre občanov s informáciou o triedení 

odpadu. Pani starostka uviedla, že v rámci úradu takéto letáčiky môžeme vyhotoviť. Informácie 

o množstvách vytriedeného odpadu sú uverejnené na internetovej stránke obce. 

  

Nakoľko boli prerokované všetky body programu zasadnutia a poslanci nemali ďalšie         

návrhy ani pripomienky, pani starostka obce poďakovala prítomným za účasť a ukončila  

riadne zasadnutie  obecného zastupiteľstva . 

 

Ivanovce, dňa 24.03.2015 

 

Zapísala: Dagmar Fabianová     Starostka obce: Bc. Mária Hládeková 

Overili:   Vladimír Čaňo 

                Dušan vojt 

 

 

 

             

          


